

## 首次公開發行新股認購申請表格 IPO Subscription Application Form

致: 高盈國際(香港)金融集團有限公司  
To: Going International (HK) Financial Group Limited

帳戶號碼 Account Number : \_\_\_\_\_

帳戶名稱 Account Name : \_\_\_\_\_

### 認購詳情 Subscription Details

股份代號 (Stock Code)	
股份名稱 (Stock Name)	
申請股數 (Quantity)	
認購金額 (Subscription Amount)	
借貸% (Margin %)	

本人/我們確認已閱讀上述新股之招股章程及申請表，同意遵守所列條款，並聲明未有及將不會對上述新股作重覆認購申請。  
I/We confirm that I/we have seen and read the Prospectus and the Application Form in respect of the subject New Issue and that I/we shall comply with all the terms and conditions set out therein. I/we further declare that I/we have not made / shall not make multiple application in this respect.

本人/我們確認及同意上述首次公開發行新股認購申請及有關之費用條款。  
I/We, the undersigned, confirm and agree the abovementioned IPO Subscription the related charges.

本人/我們知悉貴公司處理本人/我們的申請，有關之新股認購申請不一定成功(全部或部份)及貴公司不需要承擔任何責任或賠償於不成功獲配發的新股及認購申請的所有費用將不予退還。  
You are instructed to process the application procedures for me/us, and I/We knew that the application for IPO Subscription may not be successful (fully or partially), and you do not need to undertake any responsible or indemnity for unsuccessful allotment of shares and the Charges arising from the IPO application are not refundable.

本人/我們明白及同意如本人/我們上述戶口於截止認購日上午九時半前並無足夠之可用存款，貴公司並無責任代為認購。如貴公司因應本人/我們上述之要求而承受任何損失，本人/我們願意全部負責。  
It is understood and agreed that your company are under no obligation to subscribe the shares if there is no sufficient cleared fund in my/our aforesaid account before 9:30 a.m. on IPO application deadline day.

\_\_\_\_\_  
帳戶持有人簽署  
Signature of Account Holder

\_\_\_\_\_  
日期  
Date

### 本公司專用 For Office Use Only

Inputted by:	Signature Verified:	Approval:	Settlement confirms: